



二十週年院慶徵文邀請函

February 17, 2018

親愛的朋友們，

姚勇舞蹈學院於 2019 年將跨入第二十個年頭了！為了慶祝創院二十週年，我們準備了一系列的活動，其中有展示姚勇老師原創的演出，還有另一個非常有意義的項目：一本記錄學院成長的書。我們希望在書裡收集一些學員們的心語，分享大家學習舞蹈的心得和在課堂上有趣的花絮。在此誠摯地邀請您為此書寫出您的「心語」。

徵文簡章：

1. 投稿人：姚勇舞蹈學院現在註冊之學員或過去的「校友」一律歡迎。
2. 文章內容限於 1000 字以內；中、英文皆可。
3. 截稿日期為 2018 年 12 月 1 日。
4. 如果您有興趣參與這項活動，請於 2 月 28 日前回覆致 YYDinfo20@gmail.com，電郵抬頭請註明“**YYD Book**”。有意參加徵稿的朋友將會收到進一步的徵稿規則。

非常感謝您的支持！祝您新春快樂，萬事如意！

Dear students and alumni of YaoYong Dance,

2019 will mark the 20th Anniversary of YaoYong Dance. To celebrate this special milestone, the school is preparing a series of events to be rolled out in the coming year. Besides a gala event commemorating Mr. Yao's original works, a special book about the history and growth of YaoYong Dance is in the works. And you are cordially invited to participate by sharing your learning experience at YaoYong Dance – how dancing has impacted your life, funny moments during the class, and your understanding of Chinese dance and culture through learning, etc.

Here are some guidelines for entry.

1. The authors must be currently registered students or alumni of YaoYong Dance
2. Written content should be kept within 1000 words, in Chinese or English
3. Last day for submitting your entry is December 1, 2018
4. Please respond by February 28, 2018 if you wish to participate. Email your response to YYDinfo20@gmail.com with the email header “**YYD Book**”. Further notification and guidelines will be communicated to participants after the response deadline.

Thank you for in advance for your support; we look forward to hearing back from you.

Wish you a very happy and prosperous Year of the Dog!

Sincerely,

YaoYong Dance